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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Marcus Möller
Ledamot DP Anton Lyckhage under §7

Sökande Fabiola Rebecca Baker under §4.1
Ylva Liljengren under §4.1
Terese Kärnell under §4.1

Sökande sektionsnörd Karin Hult under §4.2

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Marcus Möller väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Rebecca Baker, Ylva Liljengren, Terese Kärnell och Karin Hult adjungeras in
med närvaro- och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval Vi har flera sökande till vakanta poster.

§4.1 Fabiola Rebecca kommer in. Hon är 20, går TM21 och har inte körkort. Hon söker
Fabiola eftersom hon tycker att Brudar och bärs är mysigt och hon vill att tjejer
och ickebinära ska kunna fortsätta träffas på sektionen. Carl undrar vad hon
ser för utvecklingspotential och får svaret mer brudar och mer bärs. Rebecca
går ut.
Ylva kommer in. Hon är 19, går F21 och har körkort. Hon söker eftersom
det har varit trevligt på arren och vill möjliggöra att fler ska kunna gå på
dem. Hon gillar konceptet att kunna chilla med andra tjejer. Axel frågar om
utvecklingspotential. Ylva vill få med fler till arren, särskilt fler i ettan eftersom
det inte varit så många. Ylva går ut.
Terese kommer in. Hon är 29, går TM19 och har körkort. Hon söker eftersom
hon såg att det fanns vakanta poster och tycker det är en viktig förening. David
frågar om utvecklingspotential. Terese vill öppna upp för att Fabiola ska vara
mer närvarande på sektionen samt jobba ännu mer med jämställdhetssituatio-
nen. Hon påpekar att det till exempel inte finns ett amningsrum här. Terese
går ut.
Beslut: Att fyllnadsvälja Rebecca Baker, Ylva Liljegren och Terese Kärnell
som ledamöter i Fabiola.
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§4.2 Sektionsnörd Karin kommer in. Hon är 25, går F15 och har körkort. Hon söker eftersom hon
brukade läsa Fantomen när hon var liten och eftersom hon tycker om att prata
inför folk.
Mijo frågar vad Dragos hund heter och Karin svarar rätt. David ber henne
nämna tre djungelordspråk. Karin nämner den om blixten, den om tio tigrar
och den om att vara hård.
Axel frågar henne om hennes roligaste Fantomen fun fact. Karin berättar att
Fantomens dotter är döpt efter hans sjunde fru. Det var även tre kejsare som
såg henne naken och ville gifta sig med henne. Hon sa nej men de skickade
bröllopsgåvor och liknande ändå. Det slutade med att kejsarna gifte sig med
djur.
David ber henne hälsa på Dragos, med rätt skiljetecken. Karins svar är ”Hell
dig Dragos, o vandrande vålnad!!!”. Karin går ut. David påpekar att det bara
är två utropstecken.
Beslut: Att fyllnadsvälja Karin Hult som sektionsnörd.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret David har pratat med Tord. Han har inte hållit ett stormöte men han har
planerat det.
Emeliehar gjort samogrejer och hållit stormöte med hjälp av Carl, Linnea, Axel
och lite Mijo.
Mijo har skrivit, skickat och läst mejl samt fixat med infogrejer.
Axel har varit på stormöte och höll i delar av det. Han hade bra diskussionspass
med kärnstyret i tisdags. Det var som en miniteambuilding. Det var sektions-
ekonomiforum förra torsdagen.
Linnea har fixat med LP3-invalet och börjat kräva tillbaka nycklar från de som
ansvarsbefriades. Hon har mejlat Nikola men inte fått nåt svar än och överväger
att skicka ett påminnelsemejl. Hon har bestämt datum för aspningen men det
har krånglat ibland. Aspa kärnstyret!
Carl bjöd på lunch med kärnstyret LV6. Han höll en del av stormötet och fick
prata om riskbedömningar. Kärnstyret hade möte med Tord förra veckan och
pratade om utvidgning av Focus. Det kommer nog hända, men inte förrän på
ett år eller två. Det finns fortfarande några frågor kvar att prata om.
Carl har hört att studenter i ettan är tydligen inte så glada på programmeringen
som fått dåliga betyg i mittkursenkäten. Albert påpekar att man alltid kan
mejla SNF om man har klagomål.
Carl ska söka serveringstillstånd för ET-raj LP4. Han hade velat få in bokningar
för mottagningen också eftersom det kostar per ansökan och inte per tillstånd.
Han sätter en deadline på 1 april.

§5.2 DP DP hade tre arr förra veckan. De laddar inför LP4. Det är mycket första veckan,
både pubrundan och HR.

§5.3 F6 Jesper vill belysa Eurovisiongasquen. Det var väldigt kul och många som var
på sittningen sa att det var deras första sittning. F6 rullar på. Det är gött att
de snart ska gå av.

§5.4 FnollK Felix knän börjar bli bättre sen i fredags. Axel vill föra till protokollet att
Felix inte flossade på gasquen. Carl vill föra till protokollet att Felix flossade
på gasquen. Felix nekar att han flossade på gasquen, med motiveringen att han
inte är 12.
FnollK mår bra.
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§5.5 SNF SNF har det ganska lugnt Det var något som var konstigt med en tenta. De
har planerat cocktailparty och aspning och är taggade på det.

§5.6 Foc Foc har många aspar vilket är kul. Martin ifrågasätter varför man lägger in-
lämningar i tentaveckan.

§5.7 FARM FARM har gått från lite business till mycket business. De tittar på spons till
mottagningen.

§6 Caps Carl föreslår att vi lägger till en rutinåtgärd för caps i incidenthanterings-
policyn.
Linnea undrar om det ska gälla för endast våra lokaler eller hela campus. David
påpekar att vi är skyldiga till att hantera det oavsett eftersom det är våra
sektionsmedlemmar. Albert säger att det kan skilja sig i allvarlighetsgrad om
någon capsar hos en annan sektion beroende på om det är en person i ovve
eller en person utan stark koppling till sektionen.
Martin undrar om vi kan incidenthantera något som hänt på andra ställen på
campus och får svaret att det går så länge det är våra medlemmar. David säger
att vi borde adressera alla sådana tillfällen. Emelie säger att alla SAMO har
som överenskommelse att berätta för varandra om en sektionsmedlem misskött
sig hos en annan sektion. Hon frågar om vi måste specificera plats eller om vi
ska lämna det öppet för tolkning.
Linnea säger att bara för att det är en rutinåtgärd betyder det inte att man
inte ska göra något om capsningen inte sker i våra lokaler. Det är till för att
framtida styren ska ha något att luta sig mot. Om sektionsmedlemmar capsar
i våra lokaler är det skönt att ha en rutinåtgärd att hänvisa till, men sker det
på andra sektioner kan det vara bättre att hantera det från fall till fall.
Carl yrkar på att lägga till rutinåtgärden ”F-teknolog som capsat i sektionens
lokaler” med straffet att få indragen access till sektionslokalen i fyra på varand-
ra följande läsveckor. Han tycker att Linnea hade bra poäng. Mijo undrar om
tentaveckan är en läsvecka. Det är den.
Beslut: Att lägga till följande rutinåtgärd i incidenthanteringspolicyn:

• F-teknolog som capsat i sektionens lokaler.
Access till sektionslokal indragen under 4 på varandra följande läsveckor.

§7 Högtalare på Focus Anton kommer in. Han förklarar att högtalarna i bardelen har gått sönder. Vi
har fått en äskning för det, på runt 3700 kr. De nya högtalarna skulle vara
samma som data har installerat på Basen.
Anton förklarar att det inte finns en risk att de kommer gå sönder av normalt
bruk eftersom utrustningen vi har i baren inte är tillräckligt för att förstöra
dem. Han säger även att det kommer finnas bluetooth, men att det är bra
att ha kvar aux-kabeln eftersom det möjliggör att man kan ha olika musik
i bardelen som i mittendelen, samt att vissa datorer inte har bluetooth. Det
kommer komma instruktioner för hur man ska hantera dem. Anton går ut.
Axel tycker att det är vettigt. Han ville veta att det fanns en plan och att de inte
skulle kunna förstöras av normalt bruk. Carl yrkar på att köpa in högtalarna.
Beslut: Att godkänna att DP köper in nya högtalare till bardelen.

§8 Vegobeslut Carl har skickat ut ett dokument med förslag på tolkning av beslutet från
sektionsmötet Styret ska läsa igenom det och komma med åsikter.

§9 Uppföljning
verksamhetsplan

Styret tittar på verksamhetsplanen för att se till så att vi följer den och inte
har glömt något.
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§10 Övriga frågor

§10.1 Inte Orbi FARM har blivit kontaktade av ett företag som erbjuder en studentplattform.
Det är inte Orbi, men något liknande. Felix säger att FnollK vill gärna ha plats-
försäljning av biljetter under mottagningen. Jesper tycker det låter krångligt.
Styret är negativt inställda. Marcus säger att FARM kommer tacka nej till
erbjudandet.

§10.2 Pastorns tips Jesper har tre tips.
Det har öppnat en ny pastabar, Golly, på Gibraltargatan (nära Sannegårdens
pizzeria). Det kostar 88 kr för en lunch och man får en fet tallrik med gött med
sås.
Om man behöver en spellista på Spotify som får en att känna sig som att man
är i en loftlägenhet i Paris, steker omelett och öppnar fönstret, så kan kan
lyssna på kitchen swagger.
Jesper tipsar även Foc om att öppna flaskor med ring.

§11 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:02!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Marcus Möller
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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